

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisinin on üçüncü sayısı (Haziran 2016) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Christoph Giesel “Die Erosion des ethno-politischen Homogenisierungsdogmas und offene Entfaltungsmöglichkeiten ethnischer Gruppen im Rahmen politisch-gesellschaftlicher Liberalisierungsansätze in der Türkei im 20. Jh. (Teil 2: 1980-1999)” başlıklı makalesinde 1980-1999 döneminde Türkiye’de etnik gruplara yönelik izlenen mütecanisleştirme politikalarının erozyona uğradığını bu ülkede yaşayan çeşitli etnik grupların dilsel ve kültürel faaliyetlerinden hareketle gözler önüne sermektedir. Mehmet Mükerrrem Arı ve İmge İzler ise “The Reformulation of the Refugee Crisis: Syrian Children at Risk” konusunu ele aldıkları makalelerinde Suriyeli mülteci krizine çocuk mülteciler ve onların sorunları çerçevesinde ışık tutmaktadır. Hakan Şahin “Siyaset-dışılıktan Cuntacılığa: Türkiye’de Askerin Siyasetle İlişkisinde Farklı Düzeylere İlişkin Bazı Okumalar” konusuna eğildiği makalesinde geçmişten günümüze askerinin sivil siyasete müdahalesini çeşitli subayların anılarından hareketle çözümlemektedir. Emre Baysoy doktora tezinden türetmiş olduğu “Jeopolitik Kayma: Denge Kuşaklarından Geçit Bölgelerine” başlıklı makalesinde jeopolitika kavramının küreselleşen dünyada daha farklı olarak tanımlanması gerektiğini çarpıcı bir şekilde ortaya koyarken, Erkan Dağlı ise Türk siyasal hayatında ortanın solu kavramının anlamı, nasıl ortaya çıktığı ve seçimlerde CHP’ye faydalı olup olmadığını çözümlemektedir.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimiz mutlu sayacağız.

Editör

Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the thirteenth issue (June 2016) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. It starts with Christoph Giesel's article on "The Erosion of the Ethno-political Homogenisation Dogma and Public Development Possibilities for Ethnic Groups as Part of Political and Social Liberalisation Processes in Turkey in the 20th Century (Part 2: 1980-1999)" in which the author explores the erosion of homogenization politics towards ethnic groups in Turkey during the years of 1980 and 1999. While doing so, the author provides several examples about linguistic and cultural activities of various ethnic groups across Turkey. Mehmet Mükerrerem Arı and İmge İzler in their joint article try to highlight the Syrian refugee crisis within the framework of child refugees and their problems. Hakan Şahin's article on "From Out-of-Politics to Juntas: Some Remarks on Different Categories in Military's Attitude towards Politics in Turkey deals with memories of different army officers through which he analyses the intervention of the Turkish army in politics from the past till present day. While Emre Baysoy's article derived from his doctoral dissertation, on "Geopolitical Shift: From Shatter Belts to Gateway Regions" puts robustly forward the necessity to define the concept of geopolitics differently in the globalizing world, Erkan Dağlı dwells on the centre-left concept in the Turkish political life and he emphasizes how it emerged and to what extent it was useful for the Republican People's Party (CHP) during elections.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Fahri TÜRK

Editorial

Liebe Leserschaft,

Wir freuen uns, Ihnen die 13. und gleichzeitig Juni-Ausgabe 2016 unseres e-Journals für politikwissenschaftliche Studien präsentieren zu können. Christoph Giesel erläutert im zweiten Teil seines Artikels "Die Erosion des ethnopolitischen Homogenisierungsdogmas und offene Entfaltungsmöglichkeiten ethnischer Gruppen im Rahmen politisch-gesellschaftlicher Liberalisierungsansätze in der Türkei im 20. Jh. (Teil 2: 1980-1999)". Mehmet Mükerrer Arı und İmge İzler analysieren in ihrem gemeinsamen Artikel über "The Reformulation of the Refugee Crisis: Syrian Children at Risk" die Mißlage syrischer Flüchtlingskinder, während Hakan Şahin mit seinem Beitrag über "Siyaset-dışılıktan Cuntacılığa: Türkiye’de Askerin Siyasetle İlişkinde Farklı Düzeylere İlişkin Bazı Okumalar" die Beziehung zwischen dem Militär und der Politik in der Türkei auf der Grundlage von Memoiren der Offiziere nachzeichnet. Emre Baysoy überarbeitete in seiner Dissertation zugrunde liegenden Artikel "Jeopolitik Kayma: Denge Kuşaklarından Geçit Bölgelerine" das Geopolitik konzept und nahm die Aktualisierung der mit der Globalisierung sich im Einklang stehenden althergebrachter geopolitischer Ansätze vor, während Erkan Dağlı Sinn, Nutzen, Entstehungszusammenhang und Wahlerfolgs des beim Wahlkampf für die Republikanische Volkspartei (Cumhuriyet Halk Partisi, CHP) benutzten Begriffs "Ortanın Solu" ("Mitte-Links", "Links von der Mitte") erläutert.

Wir können uns glücklich schätzen, wenn wir Sie für die Lektüre unserer Artikel haben begeistern können.

Editor

Fahri TÜRK

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Christoph GIESEL Die Erosion des ethnopolitischen Homogenisierungsdogmas und offene Entfaltungsmöglichkeiten ethnischer Gruppen im Rahmen politisch-gesellschaftlicher Liberalisierungsansätze in der Türkei im 20. Jh. (Teil 2: 1980-1999)	1
Mehmet Mükerrerem ARI, İmge İZLER The Reformulation of the Refugee Crisis: Syrian Children at Risk	53
Hakan ŞAHİN Siyaset-dışılıktan Cuntacılığa: Türkiye’de Askerin Siyasetle İlişkisinde Farklı Düzeylere İlişkin Bazı Okumalar	70
Emre BAYSOY Jeopolitik Kayma: Denge Kuşaklarından Geçit Bölgelerine	89
Erkan DAĞLI Türk Siyasetinde Yeni Bir Slogan: Ortanın Solu	102
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Theda BORDE, Erol ESEN Deutschland und die Türkei Band III, Diversität in Gesellschaft, Gesundheit und Bildung, Siyasal Kitapevi, Ankara, 2015, ISBN:978-605-9221-11-5	116
Muhammed Hüseyin MERCAN (Der.) Transformation of the Muslim World in the 21st Century, Scholars Publishing, Cambridge, 2016, ISBN: 9781443888202	118